
 

„Úhel dopadu jakožto úhel mezi dopadajícím paprskem a kolmicí dopadu byl zvolen úmluvou. Fyzikálně naprosto 

ekvivalentní popis bychom dostali, kdybychom zvolili úhel dopadu jako úhel mezi dopadajícím paprskem 

a rozhraním uvažovaných optických prostředí. Zákon odrazu by platil stále. Jen by se musel modifikovat zákon 

lomu.“ 

 My jsme v tom lomu žádný zákon nemodifikovali, neměli jsme u sebe potřebné množství Becherovky... i když 

ostrost záběru,… no, tak je to tak, jak to vidí vrchní velitel, pokud to teda nemá ještě horší.  

Všem ostatním do roku 2014 vše vostré.


